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PROTOKÓŁ Nr 9/2019 
wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 25 września 2019 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.10 

Prowadzący posiedzenie: radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI – Przewodniczący 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- GAŁUSZEWSKI Walenty 

- KOWALCZUK Jan 

- KRUK Alina 

- MISIUK Albin   

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- BOROWSKI Andrzej 

- CAR Mikołaj 

- CHILKIEWICZ Jerzy 

- KIRYLUK Mikołaj 

- TKACZUK Lucyna 

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TYMIŃSKI Anatol Grzegorz 

- BAJENA Jerzy 

- KORSZAK Alina 

- ONACIK JERZY 

- PAC Jerzy 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

7. Adwokat – AGNIESZKA DOWGIER 

8. Przewodniczący Rady Gminy – STANISŁAW OLSZEWSKI 

9. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Augustowie – JERZY ŻMIEŃKO 

10. Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym – ANNA 

ŻOCHOWSKA 

 

Uzgodniono, że posiedzeniu będzie przewodniczył radny ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI. Sprzeciwu nie zgłoszono.  
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Prowadzący posiedzenie przywitał wszystkich obecnych i odczytał porządek posiedzenia, 

pytając, czy są uwagi do kolejnych punktów porządku. 

 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XI Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 

27 września 2019 r.: 

a) Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku 

szkolnym 2018/2019 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2019/2020. 

b) Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku, o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu 

wykonania planu finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2019 r.  

c) Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok.  

d) Powzięcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

e) Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Parcewo). 

f)  Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski. (Ploski) 

g) Powzięcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dot. sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla 

Gminy Bielsk Podlaski na lata 2019-2023. 

h) Powzięcie uchwały w sprawie zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski.  

2. Sprawy bieżące. 

  

Do pkt 1a)  
Informacja o realizacji zadań oświatowych w Gminie Bielsk Podlaski w roku szkolnym 

2018/2019 oraz przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2019/2020 - stanowi Załącznik Nr 5  

do protokołu. Prowadzący posiedzenie radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

poinformował o obecności dyrektorów szkół oraz możliwości skierowania do nich pytań. 

Dyrektorzy będą mieli możliwość przedstawienia informacji na sesji. Radni nie zgłosili pytań. 

O głos poprosił Dyrektor Szkoły Podstawowej w Augustowie – Pan JERZY ŻMIEŃKO. Na 

wstępie swojej wypowiedzi poinformował o swoim pochodzeniu, zdobytym wykształceniu 

oraz wychowaniu w duchu solidności, porządku i uczciwości. Przechodząc do pełnionej 

funkcji dyrektora szkoły podkreślił, że podejmowane decyzje były konsultowane z Panią 

Wójt. Często była mowa o potrzebie wprowadzania oszczędności w gospodarowaniu 

środkami finansowymi, co przez kolejne lata udało się wprowadzić w znacznym stopniu. Pan 

Dyrektor wspomniał o swoim zaangażowaniu w utrzymanie we właściwym stanie 

technicznym budynku Szkoły Podstawowej w Augustowie oraz podejmowanych działaniach 

w kierunku docieplenia budynku, a w konsekwencji zmniejszenia o 15 tys. litrów ilości 

kupowanego oleju opałowego na sezon grzewczy. Podał orientacyjny koszt zakupu oleju 

przed dociepleniem budynku oraz po ociepleniu. Wspomniał o problemach z pracownikami 

szkoły odpowiedzialnymi za prace konserwatorskie oraz braku porozumienia ze związkami 

zawodowymi, dokonanej redukcji etatów pracowników obsługi i oszczędnościach, jakie 

powstały w wyniku podjętych decyzji. Zaoszczędzone pieniądze zostały przeznaczone na 

uzupełnienie wyposażenia szkoły w niezbędny sprzęt. Pan Dyrektor wyjaśnił, że swoją 

wypowiedzią chce nawiązać do dyskusji i głosowania radnych na ostatnim posiedzeniu Rady 

Gminy w sprawie projektu uchwały dot. zwolnienia dyrektora z obowiązku realizacji pensum. 

 Prowadzący posiedzenie radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odnosząc się do 

wypowiedzi Pana JERZEGO ŻMIEŃKO stwierdził, że radnych nie należy pouczać, jak mają 
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głosować, ponieważ mają do tego prawo jako osoby wybrane w wyborach powszechnych. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, że prawdopodobnie radni i Pan Dyrektor mieli odmienne 

zdanie nt oszczędności. Zdarza się, że radni głosują nad projektami uchwał w odmienny 

sposób, ale nie krytykują się nawzajem z tego powodu. 

Dyrektor JERZY ŻMIEŃKO zwrócił się do radnych z prośbą o zadawanie pytań, zwłaszcza 

dotyczących oszczędności w szkole. Radny JERZY PAC powiedział, że wprowadzenie 

oszczędności z tytułu likwidacji stanowiska kierownika gospodarczego miało się sprowadzać 

jego zdaniem do przekierowania zaoszczędzonych pieniędzy na podwyższenie 

wynagrodzenia dyrektora. Radny Tymiński stwierdził, że nie wyobraża sobie pełnienia trzech 

funkcji przez jedną osobę. Podał przykłady organizacji pracy w tym zakresie w innych 

szkołach. 

Uzgodniono, że Pani Dyrektor ANNA ŻOCHOWSKA przedstawi informację o 

funkcjonowaniu Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II  w Łubinie Kościelnym na sesji. 

Podczas posiedzenia komisji radni nie mieli do pani Dyrektor żadnych pytań. 

O głos poprosiła Pani Wójt RAISA RAJECKA. Przypomniała o przyjętych założeniach, że na 

posiedzeniach komisji można rozmawiać na różne tematy. Chciałaby, aby na posiedzeniach 

komisji rozstrzygać różne problemy, których nie ma potrzeby poruszać na sesji. 

Zaproponowała więc, aby teraz kierować do Pani Dyrektor pytania, aby na nie odpowiedzieć. 

Prowadzący posiedzenie stwierdził, że radni mieli taką możliwość, ale nikt z radnych nie 

zadał pytania.  

Radny JERZY BAJENA negatywnie odniósł się do wypowiedzi Dyrektora SP w Augustowie 

nie zgadzając się z przedstawionymi argumentami. Poprosił JERZEGO ŻMIENKO o 

przedstawienie funkcji pracowników administracji szkoły. Radny dodał, że jego zdaniem w 

ostatnich latach odbywała się pewna nonszalancja w sferze likwidacji stanowisk. Dyrektor 

JERZY ŻMIEŃKO poinformował o strukturze zatrudnienia przewidzianej w projekcie 

arkusza organizacji szkoły, przyjętych normach powierzchni do sprzątania dla sprzątaczek 

oraz o kosztach zatrudnienia pracowników obsługi po zmniejszeniu zatrudnienia. 

Podsumowując, podał kwotę szacowanych rocznych oszczędności w wys. ok. 67.498 zł. 

Na prośbę radnych poinformował, jaki jest zakres zadań kierownika gospodarczego. 

Wyjaśnił, że złożona przez niego propozycja przejęcia obowiązków kierownika 

gospodarczego nie oznacza przyznania dodatkowego wynagrodzenia, złożona propozycja 

miała przynieść oszczędności, a zaoszczędzone pieniądze można przeznaczyć na zakup 

wyposażenia szkoły i wymiany zużytego sprzętu. Powiedział też o przepisach dot. 

funkcjonowania w szkołach gabinetu stomatologicznego, dodał, że szkoła w Augustowie 

posiada wyposażony gabinet stomatologiczny. Pan Dyrektor oraz radny ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI wymienili się uwagami dot. kwalifikacji nauczycieli w Augustowie 

i w innych szkołach. Radny A.G. TYMIŃSKI dzieląc się doświadczeniem z pracy w 

Starostwie powiedział, że w szkołach ponadgimnazjalnych są zatrudniane sprzątaczki w ilości 

3-4, stwierdził, że być może okazało się, że w Augustowie 5 sprzątaczek to za dużo. Niemniej 

jednak radny docenił oszczędności w szkole. Dodał, że zatrudnianie nauczycieli bez 

kwalifikacji występuje sporadycznie, wpisanie do arkusza takiego przydziału jest 

kwestionowane przez Kuratorium Oświaty. Szkoła w Augustowie nie jest więc jedyną szkołą 

w okolicy, która nie zatrudnia nauczycieli bez kwalifikacji. 

Radny JERZY ONACIK odnosząc się do przedłożonej pisemnej informacji, zapytał, jakie 

uszkodzenia na placu zabaw „Radosna Szkoła” przy szkole wykazała kontrola NIK-u. Pan 

Dyrektor wyjaśnił, że chodzi o sztuczną murawę ułożoną z połączonych kwadratowych 

elementów, które po 11 latach użytkowania i po wpływem warunków atmosferycznych 

zdeformowały się. Nawierzchnie trzeba było wymienić. Zgodnie z sugestią inspektora NIK-u 

została utworzona nawierzchnia piaskowa. 
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Radny JERZY BAJENA nawiązał do określonych przepisami prawa obowiązków dyrektora 

szkoły. Podkreślił, że żadna praca ujmy nie przynosi, ale nie wypada, aby dyrektor szkoły 

przejmował obowiązki kierownika gospodarczego i zajmował się wymianą klamek w 

drzwiach. Powiedział, że Dyrektor szkoły powinien mieć pensum, bo to gwarantuje kontakt z 

uczniami i ich rodzicami oraz lepiej rozumie sytuację nauczyciela. Pan Dyrektor potwierdził, 

że taki kontakt jest potrzebny i on to realizuje, wielokrotnie rezygnuje z innych spotkań poza 

szkołą na rzecz zajęć lekcyjnych z uczniami.  

Radny JERZY ONACIK zapytał, czy utworzenie nawierzchni piaskowej jest rozwiązaniem 

tymczasowym (jako mniejsze zło), czy zastosowano je w ramach oszczędności. Rodzice 

małych dzieci korzystających z placu zabaw nie są zadowoleni z tej nawierzchni.   Pan 

Dyrektor poinformował, że nie udało się naprawić starej nawierzchni, więc takie rozwiązanie 

wydawało się optymalne.   Nawierzchnia sztuczna po kilku latach również nadawałaby się do 

wymiany. 

Radny MIKOŁAJ CAR powiedział, że radni nie zostali przygotowani do dyskusji nad 

projektem uchwały (opiniowanej na poprzednim posiedzeniu komisji) w sprawie  zwolnienia 

dyrektora z obowiązku realizacji pensum. Wynik głosowania mógł być inny.   

 

Do pkt 1b)  
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2019 roku, o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu wykonania planu 

finansowego gminnej instytucji kultury za I półrocze 2019 r. – stanowi Załącznik Nr 6  do 

protokołu.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

 

Do pkt 1c)  
Wniosek Wójta Gminy  dotyczący projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2019 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu.   

Wniosek przedstawiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA  SOKOŁOWSKA. Zwróciła się do 

radnych z prośbą o uwzględnienie w proponowanych zmianach kwoty dotyczącej 

uzupełnienia dotacji „podręcznikowej” (519 zł), która zostanie przekazania Szkole 

Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym. 

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości i  - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował o złożonym wniosku w tej 

sprawie, do którego dołączono wykaz stawek podatku obowiązujących obecnie oraz 

proponowanych do przyjęcia . 
Zastrzeżeń  nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA. 

   

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Parcewo). - stanowi 

Załącznik Nr 9  do protokołu.  

Radny WALENTY GAŁUSZEWSKI jako mieszkaniec Parcewa poinformował, że jest to 

działka, na której stoi budynek mleczarni. Jakiś czas temu budynek został wydzierżawiony, 
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ale doszło do dewastacji. Teren jest zarośnięty. Mieszkańcy wsi zdecydowali się na sprzedaż 

z nadzieją, że znajdzie się gospodarz, który to właściwie zagospodaruje i poprawi wizerunek 

wsi. Zasadnym jest przeznaczenie nieruchomości do sprzedaży. 

Radny JERZY ONACIK poddał w wątpliwość, czy sprzedaż nieruchomości zagwarantuje, że 

teren zostanie właściwie zagospodarowany. Jako negatywny przykład podał nieruchomość w 

Augustowie. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA odnosząc się do wypowiedzi radnego Jerzego Onacika 

przypomniała, że we wsi najważniejszym gospodarzem jest sołtys, zwłaszcza, gdy 

jednocześnie jest również radnym. To właśnie te osoby powinny zwracać uwagę właścicielom 

działek w przypadku gdy są one niewłaściwie utrzymywane. W wielu miejscowościach dzięki 

zaangażowaniu takich osób,  wieś wygląda pięknie. W przypadku Augustowa, nieruchomość 

o której mówi radny nie była sprzedawana przez gminę. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ potwierdził opinię Pani Wójt stwierdzając potrzebę 

„naciskania” na właściciela, aby na zakupionej działce utrzymywać porządek. Mówiąc o tym 

podzielił się doświadczeniem ze wsi Chraboły. 
Innych uwag nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dot. projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (Ploski) - stanowi 

Załącznik Nr 10  do protokołu.  
Przedmiotem sprzedaży jest nieruchomość po byłej hydroforni przy byłej „Ptasiej Osadzie”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmiany uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dot. sporządzenia Lokalnego programu rewitalizacji dla Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2019-2023. - stanowi Załącznik Nr 11  do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

OPINIA POZYTYWNA 

 

Do pkt 1h)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski. - stanowi Załącznik 

Nr 12  do protokołu.  

Wniosek oraz jego uzasadnienie przedstawiła Wójt Gminy – RAISA RAJECKA. 

Poinformowała o pozytywnej opinii Zarządu Związku Nauczycielstwa Polskiego. 

Radny JERZY BAJENA odniósł się do proponowanych stawek dodatku funkcyjnego, 

zwłaszcza dla opiekuna stażu. Stwierdził, że jest to funkcja dająca wiele przyjemności, ale 

wymaga mniejszego nakładu pracy od wychowawcy klasy, którego funkcja wymaga znacznie 

większego zaangażowania. Mówiąc o tym zwrócił uwagę, że stawki te są niekorzystne dla 

nauczyciela wychowawcy. Radny opowiedział się za utrzymaniem stawki 2%. Natomiast 

radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI opowiedział się za podwyższeniem do 5% 

zgodnie z wnioskiem Wójta Gminy zaopiniowanym przez ZNP. 

Innych uwag i pytań nie zgłoszono. Radny JERZY BAJENA nie sformułował w tej sprawie 

wniosku. Ustalono, że radni wyrażą swoje stanowisko na sesji poprzez głosowanie nad 

projektem uchwały. 
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Do pkt 2) 
W sprawach bieżących omówiono następujące sprawy: 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI 

- Zgłosił omawiany wcześniej problem dotyczący wyegzekwowania utrzymania czystości od 

osób, którym  działki zostały sprzedane lub przekazane do dzierżawy. Powiedział o działce 

stanowiącej mienie wiejskie położonej na zakręcie przy krzyżu jadąc od strony Haciek 

(dawna kopalnia gliny). Jeden z rolników wystąpił z wnioskiem o przekwalifikowanie tej 

działki, ponieważ jest zainteresowany dzierżawą tej działki. Radny zapytał, czy jest 

możliwość przekwalifikowania oraz czy koszty tego procesu mogą przewyższyć wartość 

działki ? Osoba, która aktualnie dzierżawi ten teren nie utrzymuje terenu należycie.  

- Poruszył temat funduszu sołeckiego, zwrócił uwagę, że kwoty przypadające na sołectwo 

podane wcześniej przy podejmowaniu uchwały o wyodrębnieniu funduszu różnią się od kwot 

podanych do realizacji, co odbywało się na zebraniach wiejskich. 

Do uwagi odniosła się NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. Powiedziała, że 

sprawa została wyjaśniona sołtysowi z Hryniewicz Małych. Przygotowując projekt uchwały 

dot. wyodrębnienia funduszu, pomocniczy materiał informacyjny zawierał kwoty naliczane 

dla poszczególnych wsi. Po wnikliwej analizie przepisów okazało się, że fundusz sołecki 

należy naliczać dla sołectw. W zgłoszonym przypadku chodzi o Sołectwo Hryniewicze Małe, 

w skład którego wchodzi również wieś Rzepniewo. Do każdego sołtysa zostały wysłane 

pisma z właściwą kwotą. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA odniosła się do zgłoszonego problemu dot. utrzymania 

porządku na nieruchomościach, który dotyczy różnych wsi. Osoba prowadząca działalność na 

działce stanowiącej mienie wiejskie powinna mieć zawartą umowę z gminą i jest 

zobowiązana do opłacania podatku. Są jednak przypadki użytkowania nieruchomości, ale bez  

zgłoszenia do ewidencji. Wówczas są trudności z wyegzekwowaniem porządku od takiej 

osoby. Pani Wójt zaznaczyła, że w tej chwili bez sięgnięcia do dokumentów nie jest w stanie 

wypowiedzieć się co do możliwości przekwalifikowania działki zakwalifikowanej obecnie 

jako kopaliny, o czym mówił radny Andrzej Borowski. Odpowiedź zostanie udzielona na 

piśmie po przeanalizowaniu dokumentów. Dodała, że występujące w ewidencji nazwy działek 

typu kopalnia gliny, czy kopalnia piasku funkcjonują od czasu powstania tego rodzaju 

nieruchomości, więc proces zmiany przeznaczenia może być dłuższy. 

Radny ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że część sołectw planuje 

wykorzystać środki funduszu soleckiego na naprawę dróg polnych, dojazdowych poprzez 

nawiezienie pospółki. Radny zwrócił się z prośbą o udzielenie ze strony urzędu wsparcia 

takim sołectwom w formie udostępnienia równiarki do wyrównania nawierzchni drogi po 

nawiezieniu pospółki. Funduszu sołeckiego jest zbyt mało, żeby z tych środków opłacać 

wynajęcie sprzętu.   

Wójt Gminy RAISA RAJECKA stwierdziła, że jest bardzo dużo wątpliwości co do sposobu 

wykorzystania funduszu sołeckiego, mieszkańcy zgłaszają mnóstwo pytań i problemów 

związanych z funduszem sołeckim. Przypomniała, że fundusz jest ustalany przez sołectwa na 

realizację zadań w 2020 roku, gmina jest aktualnie przygotowywania projektu budżetu na ten 

właśnie rok. Fundusz sołecki dotyczy realizacji zadań przewidzianych w ustawie o 

samorządzie gminnym i należą do zadań własnych gminy. Jest mnóstwo propozycji 

wykorzystania środków funduszu sołeckiego, sołtysi przed złożeniem wniosku często 

przychodzą do Urzędu w celu przedyskutowania możliwych do realizacji zadań. Dzięki temu 

wnioski nie są w całości odrzucane. Niektórzy sołtysi niestety nie konsultują przeznaczenia 

tych pieniędzy. Pracownicy Urzędu Gminy przeanalizują i ocenią wszystkie złożone 

propozycje i zakwalifikują zadania. Pani Wójt zapewniła, że w miarę możliwości zadania w 

sołectwach będą realizowane przy pomocy sprzętu gminnego, chociaż jest mnóstwo innych 
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czynności, które operatorzy tego sprzętu muszą wykonać. Nie ma więc zagrożenia, by 

sołectwa zostały z tym problemem same. 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI pozytywnie wypowiedział się o nowym operatorze równiarki 

w powiecie, który bardzo dobrze wykonał swoją pracę w Hryniewiczach Małych. Radny 

stwierdził też, że cała praca na drodze została zniweczona po przejeździe tirów w związku z 

zorganizowaniem objazdu po wypadku drogowym.  Zgłaszanie tego problemu do Wydziału 

Ruchu Drogowego nie daje żadnych rezultatów. Pani Wójt przyznała, że radny ma rację, 

zwróciła jednocześnie uwagę, że drogi publiczne są do tego, by z nich korzystać, a przy 

tragicznych zdarzeniach drogowych policja musi skierować pojazdy na wyznaczony objazd. 

Natomiast często sami mieszkańcy nie potrafią właściwie korzystać z dróg i niszczą ich 

nawierzchnię własnym sprzętem. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ bardzo pozytywnie ocenił operatora gminnej równiarki. 

Dodał, że w przypadku wystąpienia zdarzeń drogowych, policja organizuje objazdy nie tylko 

przez jedną wieś, ale jest to uciążliwe również dla mieszkańców innych miejscowości. 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym o godz. 10.10  posiedzenie zostało 

zakończone. 

 

Protokołowała: 

Insp. Monika Dmitruk 

 

     

Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. GAŁUSZEWSKI Walenty 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. KOWALCZUK Jan ………………………… 

 

3. KRUK Alina …………………………. 

 

4. MISIUK Albin ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. BOROWSKI Andrzej 

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. CHILKIEWICZ Jerzy ………………………… 

  

4. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 
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5. TKACZUK Lucyna 

(Prowadząca posiedzenie) 

…………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TYMIŃSKI  A. Grzegorz                      

(Przewodniczący) 

………………………… 

2. BAJENA Jerzy 

 

………………………… 

3. KORSZAK Alina 

 

………………………… 

4. ONACIK Jerzy 

 

………………………… 

5. PAC Jerzy 

 

……………………….. 

 


